



3天2晚 日惹

3Days 2Nights Jogjakarta Classic Tour

Day 1 Kuala Lumpur → Yogyakarta (L)

Your vacation will begin with the flight to YIA. You will be meet & greeted by our guide at Airport, direct to lunch at local restaurant. Next, visit **Borobudur Temple** . (Our packages include entrance ticket of Borobudur temple until courtyard) archeological remains of Buddhist monument, is located 42kms from northwest of Yogyakarta, a 40 meters architectural grandeur of andesite stones carved by superb artistry of 1100 years ago. Then transfer to hotel for check-in.

第一天 吉隆坡 → 日惹 (午餐)

抵达日惹机场后，由当地代表接机，前往当地餐厅享用午餐。然后，参观**婆罗浮屠寺佛教纪念碑考古遗迹(配套含门票到婆罗浮屠寺庭院而已)**。距离日惹市西北 40 公里。之后，送往酒店。

Day 2 Jogjakarta / Prambanan / Malioboro (B/L/D)

The day begins with the visit to the **Sultan Palace (Kraton)** which is the magnificent palace of Sultan. Then, proceed to **Taman Sari Water Castle** and **Batik home industry**. Next, visit **Kotagede** as the center of silver handicrafts in Jogjakarta. Then continue tour to The Majestic Hindu temple the biggest Buddhist temple in the world. Proceed on to **Prambanan Temple**. On the way back to Jogja you may shopping at **Beringharjo traditional market** and along **Malioboro Street**. Dinner at local restaurant.

第二天 日惹 / 婆罗浮屠 / 马里奥勃罗 (早/午/晚餐)

早餐后，前往游览**苏丹皇宫**，宫内尚保留着身穿传统和古朴着的工作人员。接着，参观**萨利水宫**与**蜡染布制造厂**。游览**哥打格德村-日惹著名银制造业区**。过后，前往世界最大的佛教遗址**普兰巴南寺庙**。返回酒店途中可到 **Beringharjo 市场和马里奥勃罗街**购物一番。

Day 3 Jogjakarta → Kuala Lumpur (B)

After breakfast, transfer to Airport for your flight back to Kuala Lumpur.

第三天 日惹 → 吉隆坡 (早)

早餐后，送往机场乘坐班机回吉隆坡。



*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

*本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准，若指定酒店有客满情况下，将以同等级酒店取代。

Tour Code: 3GBT
Updated : 28 Nov 2023

Travel insurance is underwritten by:

CHUBB®

F3.11

AIRLINK

安旅游有限公司
Airlink Travel & Tour Sdn Bhd
(KPL: 5925 621128-X)
No. 35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100
Puchong, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

☎ : 603-8060 1133 | ✉ : info@airlink-travel.com | 🌐 : www.airlinktravel.my

☎ : **603-8060 1199**